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Minnesanteckningar presidiemöte 
Länspartnerskapet, 29 november 2023 
Clarion Hotell Grand i Östersund, kl.10-12 

Närvarande: 
Jonas Andersson, Regionråd på Region Jämtland Härjedalen 
Marita Ljung, Landshövding Jämtlands län 
Niklas Daoson, ordförande i kommunförbundet Jämtlands län 
Jenny Grip, VD på Samling näringsliv 
Håkan Wiklund, Prorektor på Mittuniversitetet 
Maria Kumpula, Regional utvecklingsstrateg på Region Jämtland Härjedalen (sekreterare 
vid mötet) 

Välkomna! 
Jonas Andersson hälsar alla välkomna till det första historiska mötet med presidiet för 
Länspartnerskapet.  

Repris av nya syftet med Länspartnerskapet (LPS) 
Maria Kumpula visar det nya syftet med Länspartnerskapet 
 
• Ett nav för den regionala dialogen 
• Ett forum att lyfta och diskutera frågor med koppling till Regionala utvecklingsstrategin 
• Ledamöter i Länspartnerskapet ska få god inblick i regional utveckling och parternas 
ansvar och roller. 
• Forumet ska samverka kring vägval och arbetssätt för att nå de regionala målen 
• Regionala utvecklingsstrategin är central och styrande i arbetet 
• Regionen som RUA sammankallar och leder forumet 

Utvecklingen av Strukturfondspartnerskapet (SFP). Hur kan 
Länspartnerskapet utvecklas parallellt med detta? 
Huvudsekreteraren för Strukturfondspartnerskapet, Anna-Maria Patiño Stålgren, 
presenterar SFP’s arbete och utvecklingstankar. Se presentation.  

Agenda Länspartnerskapet, 7 december 2023 
Maria Kumpula går igenom de inspel som kommit in inför agenda för Länspartnerskapet 7 
december 2023. Förslagen som kommit in: 
 

• Agenda bör gå ut i god tid före mötet.  
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• Diskussion om möjligheten att lägga prioriteringar först i agenda, innan fikat. 
Strukturfondspartnerskapets Presidium: Förslaget framfördes att presidiet bör vara 
med i möten och att tid för frågor (cirka 20 minuter) ges.  

• Framtidens utlysningar: Diskussioner om att tid ges i agendan för synpunkter för 
kommande utlysningar och vad som bör inkluderas eller exkluderas i dessa. 

• Information om processen om statsstödsreglerna. Status hur går arbetet med att 
påverka tillämpade statsstödsregler går.  

• Prata om utvecklingen av Länspartnerskapet utifrån det utvecklingsarbete som 
sker inom SFP, att SFP informerar om det på mötet 7 dec istället för 
projektdragningar? 

• Diskussioner om ESF och gleshetsmedlena som finns, hur använder vi dem på bästa 
sätt? Finns idag en risk att de inte kommer användas om vi inte mobiliserar och 
förstår hur medlena kan nyttjas.  

• "Bilden av Jämtland Härjedalen", hur fortgår arbetet och vad händer just nu. 
 
Beslutet blev att allt får plats och även förslaget som kom från näringslivsorganisationerna 
om att ha projektpresentationerna i början av mötet antogs av presidiet. Vilket gjorde ett 
ramverk på agenda som ser ut så här: 
 

• Välkomna!  

• Projektgenomgång ERUF och ESF 

• PAUS 

• Utvecklingen av Strukturfondspartnerskapet (SFP). Hur kan Länspartnerskapet 
utvecklas parallellt med detta? 

• Information och dialog om PoD, gleshetsmedel i ESF 

• Statsstödsregler, hur går det med processen? 

• Bilden av Jämtland Härjedalen 

• Avslut och möten 2024 
 
Maria fick i uppdrag att förankra förslaget med föredragshållare och utifrån det göra en 
agenda som utgår ifrån presidiets förslag ovan.  

Möten 2024, förslag på arbetsprocess 
Maria presenterar ett förslag som utgår ifrån det arbetssätt som funnits hittills. Det vill 
säga inte anpassat efter det utvecklingsarbete som sker i SFP. Med anledning av att det 
inte är antaget av SFP förrän vid kommande möte i december. (Se presentationen  från 
mötet för att se förslaget.) 

Övrigt 
Presidiet behöver se över deltagarlistan och mötesformerna framöver, deltagare som 
presidiet redan nu dock beslutar att bjuda in utöver de som redan sitter med är: 

- Förbundschef på Kommunförbundet JH 
- VD på Peak Innovation 

 
Övrigt som kommit in från Näringslivsorganisationerna i LPS diskuterades i presidiet: 
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• Projektägare med begränsad kunskap: Hur kan vi arbeta för att skapa en dynamik 
där den mest lämpade aktörer söker och leder projekt där spetskompetensen 
nyttjas.  

• Regionens roll och ansvar:  Det diskuterades även hur vi kan öka nyttjandegrader 
av regionens engagemang i form att verka som en resurs och stöd till aktörer som 
befinner sig i systemet, omvärldsbevakning, hur ser det ut i övriga Europa.  

• Projektansökningar och frågeställningar: Frågor kring inskickade 
projektansökningar togs upp, inklusive hur man kan hantera eventuella 
jävsituationer och skapa en dynamisk grupp bland handläggarna. 

• Förtroende för handläggare: En brist på tillit till handläggarnas bedömningar 
noterades, med en önskan om mer konsekventa tolkningar av regler över olika 
regioner. Regelverken ska/bör vara densamma över regiongränserna? 

• Politisk inblandning: Behovet av att politiken involveras mer i hur beslut och avslag 
genomförs betonades. 


